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Złoto na otwarcie sezonu w ORiSW
Sezon kąpielowy w Gminnym Ośrodku Rekreacji i Spor-

tów Wodnych rozpoczął się na sportowo – goście szukający 
w Kaniowie słońca, piasku i wody, mieli możliwość oglądania 
zmagań kajakpolistów rywalizujących w czterech dywizjach. 
12 i 13 czerwca w ramach XVI Międzynarodowego Turnieju 
Kajak – Polo, 2 edycji Pucharu Polski i Panda Cup wystąpiło 
łącznie 40 drużyn, a wraz z krajowymi klubami zagrały ekipy 
z Austrii, Ukrainy, Litwy i Czech. Przy zmiennych, czasem wręcz 
ekstremalnych warunkach pogodowych stoczono 127 emocjo-
nujących pojedynków. UKS „Set” Kaniów nie wyszedł z turnieju 
na tarczy: w dywizji III mieszany skład gospodarzy pokonał 
w finale Powiśle Warszawa 8:3. Nasi złoci medaliści to Maja 
Pyjas, Roksana Głombek, Klaudia Mikołajczyk, Maksymilian 
Borlicki, Krzysztof Sikora, Szymon Machalica.

Mecz finałowy w I dywizji

Na potrzeby zawodów wydzielono trzecie boisko
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Sezon kąpielowy na terenie ORiSW  
w Kaniowie – ul. Malinowa 6

Niniejszym informujemy, że od dnia 
12 czerwca 2021 roku od godz. 10.00 
rozpoczął się sezon kąpielowy na 
terenie ORiSW w Kaniowie. Prosimy 
o zapoznanie się z zasadami korzy-
stania z obiektu w tym regulaminem 
oraz obowiązującymi ograniczeniami 
i zaleceniami sanitarnymi wprowadzo-
nymi w związku z covid-19. Zakończe-
nie sezonu kąpielowego: 5 września 
(niedziela) 2021 r.

Na czas sezonu kąpielowego zo-
stanie wprowadzona zmiana orga-
nizacji ruchu na drodze dojazdowej 
do obiektu polegająca na wprowa-
dzenia ruchu jednokierunkowego 
na ul. Malinowej na kierunku od 
skrzyżowania z ul. Czechowicką do 
skrzyżowania z ul. Ludową. 

Na stronie Urzędu Gminy Bestwi-
na znajdują się aktualne informacje 
dotyczące funkcjonowania kąpie-
liska: Regulamin, cennik, obowią-
zujące ograniczenia i zalecenia 
sanitarne. Ośrodek Rekreacji i Sportów Wodnych w Kaniowie

Zakończenie turnieju – złoty medal UKS „Set” Kaniów

Miejsca na podium – wyniki rozgrywek:
Panda Cup:

1. MOSW Choszczno 2. Olimpijczyk Kliniska 3. LUKS 
Kwisa Leśna;
III Dywizja: 

1. UKS „Set” Kaniów 2. Powiśle Warszawa 3. KTW Kalisz;
II Dywizja:

1. UKK Wien 2. LUKS Kwisa Leśna 3. MOSW Choszczno;
I Dywizja:

1. Powiśle Warszawa 2. Team Poznań 3. Litwa.
Trofeum za zwycięstwo w pierwszej dywizji ufundował obecny 

na zawodach Poseł na Sejm RP Przemysław Koperski. Finanso-

wo turniej wsparła gmina Bestwina, natomiast albumy o powiecie 
bielskim przekazał Jarosław Jesionka z Biura Promocji ds. Po-
wiatu, Kultury, Sportu i Turystyki. Puchary i medale wręczali 
wójt gminy Bestwina Artur Beniowski, poseł Przemysław 
Koperski i prezes zarządu Śląskiego Związku Kajakowego 
Czesław Górka. 

Należy dodać, że na potrzeby zawodów nieco przeorganizo-
wano infrastrukturę ORiSW, tworząc trzecie boisko w kąpielo-
wej części obiektu. Wyrazy uznania składamy organizatorom 
i wszystkim wolontariuszom, którzy przyczynili się do stworzenia 
niezapomnianej, sportowej atmosfery, nie gorszej niż podczas 
piłkarskiego Euro. 

Sławomir Lewczak

Jedno z wielu emocjonujących spotkań
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XXXII Sesja Rady Gminy Bestwina  
– wójt z absolutorium

31 maja radni spotkali się na jednej z najważniejszych w swoim 
kalendarzu sesji. Rozpatrzone zostało sprawozdanie finansowe 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za ubiegły rok, 
głosowano również nad udzieleniem wójtowi absolutorium 
i wotum zaufania. 

Ustalono ponadto stawki opłat za gospodarowanie odpa-
dami komunalnymi: Po przeliczeniu kosztów, które wystąpią 
w 2021 roku tj. przewidziane koszty odbioru odpadów, koszty 
zagospodarowania odpadów w Zakładzie Gospodarki Odpada-
mi, koszty prowadzenia PSZOK oraz pozostałe koszty związane 
z obsługą systemu, wyliczono, że konieczne jest podwyższenie 
stawki od 1 mieszkańca do poziomu 23 zł. Mieszkańcy, którzy 
nie wypełniają obowiązku zbierania odpadów komunalnych 
w sposób selektywny, uiszczą opłatę w wysokości 46 zł.

Wójt Artur Beniowski złożył sprawozdanie z działalności 
w okresie międzysesyjnym (19 IV – 31 V): 1. Poczyniono starania 
o otwarcie na terenie Urzędu Gminy biura konsultacyjnego 
programu „Czyste Powietrze” – biuro funkcjonuje od 1 czerwca. 
2. Został otwarty przetarg i gmina jest w trakcie podpisywania 
umowy na budowę placu zabaw i siłowni zewnętrznej na 
terenach rekreacyjnych w Janowicach. 3. Wybrano dyrektora 
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Janowicach. 4. W Ka-
niowie dokonano otwarcia skateparku, placu zabaw i siłowni 
zewnętrznej. 5. Podpisano umowę na budowę dalszej części 
chodnika wzdłuż ul. Janowickiej do granic z miastem Bielsko 
– Biała. 6. W Janowicach odbyły się obchody 230 rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3 Maja. 7. 1 czerwca zostanie wybrana 
firma, która dokona doświetlenia przejść dla pieszych: w Be-
stwinie przy szkole, przy ul Krakowskiej na wysokości ronda; 
w Kaniowie przy szkole; w Janowicach przy przedszkolu i dwa 
doświetlenia przejść przy ul. Dworkowej i Olchowej w Bestwince. 

Pod względem finansowym rok 2020 był specyficzny. Szcze-
gólnie w marcu i kwietniu pandemia znacznie ograniczyła wpły-
wy do budżetu (PIT, CIT), później sytuacja dzięki państwowej 
pomocy się ustabilizowała i rok zamknął się mniej więcej pla-
nowo. Nie zostały jednakże przez MSWiA uruchomione środki 
związane z tzw. usuwaniem szkód powodziowych (złożone były 
do programu ul. Graniczna, ul. Ślosarczyka i ul. Mirowska). 
Zarówno Regionalna Izba Obrachunkowa jak i komisje stałe 
Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe 
i sprawozdanie z wykonania budżetu na rok 2020. Wójt uzyskał 
wotum zaufania i absolutorium.

Dochody budżetu gminy zostały wykonane w kwocie 
64 463 465,38 zł., na plan po wprowadzonych zmianach 
66 858 657,77 zł., tj. 96,42%. Dochody bieżące zrealizowano 
w kwocie 59 999 243, 23 zł., co stanowi 95,50% planu po 
zmianach; zaś dochody majątkowe zrealizowano w kwocie 
4 464 222,15 zł., – 110,65% planu po zmianach.

Wydatki budżetu gminy Bestwina za rok 2020 zostały zreali-
zowane w kwocie 62 265 216,35 zł., na plan po wprowadzonych 
zmianach 67 543 692,68 zł., co stanowi 92,19%. Z czego wydatki 
bieżące zrealizowano w kwocie 54 028 976,68 zł., tj. 93,32% planu 
po wprowadzonych zmianach. Wydatki majątkowe zrealizowano 
w kwocie 8 236 293,67 zł., tj. 85,38% planu po zmianach.

Rada Gminy podjęła uchwały w sprawie:
1. Zmiany Uchwały Nr XXV/191/2020 Rady Gminy Bestwi-

na z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Bestwina;

2. Zmiany Uchwały Nr XXV/192/2020 Rady Gminy Bestwina 
z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy 
Bestwina na rok 2021;

3. Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowe-
go wraz ze sprawozdaniem wykonania budżetu Gminy 
Bestwina za 2020 rok;

4. Zmiany Uchwały Nr XXII/164/2020 Rady Gminy Be-
stwina z dnia 28 września 2020 r. w sprawie ustalenia 
metody i stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi, położonych na terenie gminy Bestwina 
oraz w sprawie stawek opłaty za pojemnik lub worek 
o określonej pojemności;

5. Ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa dro-
gowego dróg gminnych, których zarządcą jest Wójt 
Gminy Bestwina;

6. Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Bestwina dla sołectwa Kaniów – etap 4;

7. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku miesz-
kaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospo-
darstwa domowego;

8. Zmiany Uchwały Nr XXX/220/2021 Rady Gminy Bestwina 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Bestwina;

9. Udzielenia Wójtowi Gminy Bestwina wotum zaufania.
10. Udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bestwina z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Bestwina za 2020 rok;
11. Rozpatrzenia skargi z dnia 19.04.2021r. złożonej przez Pana 

Jacka K., dotyczącej braku nadzoru Wójta Gminy Bestwina 
nad podległą Jednostką Organizacyjną Gminy – Samo-
dzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Bestwinie;

12. Rozpatrzenia skargi z dnia 19.04.2021r. złożonej przez 
Pana Jacka K., dotyczącej Kierownika Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bestwinie.

Skarga z p. 11 została uznana za bezzasadną, natomiast  
z p. 12 – za zasadną. W części dotyczącej wniosków i zapytań 
głos zabierali radni, sołtys Kaniowa i zainteresowani mieszkańcy. 
Szczegóły w nagraniu wideo – link na stronie bip.bestwina.pl.

Opracowanie: Sławomir Lewczak

Radni podczas sesji absolutoryjnej
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Nowy zakup sprzętowy – rębak do gałęzi Zebranie Spółki Wodnej – sprawozdanie prezesa

Zebranie Gminnej Spółki  
Wodnej Melioracyjnej  

– trudny rok, zakupy sprzętowe 

Jednakowoż, mimo tych dotkliwych strat, działalność GWSM 
trwała – spółka konserwowała rowy melioracyjne, związane 
z nimi urządzenia oraz usuwała awarie. Sprawowała nadzór 
i bieżące utrzymanie Młynówki Komorowicko – Bestwińskiej, 
jazów Germania, Kromparek oraz rowów spustowych ze sta-
wów: Stara Białka, Łężny, Kanał Ulgi i Młynówki Kaniowskiej. 
Większość rowów konserwowana jest mechanicznie, ale by 
dojechać koparką, należy przygotować teren – wyciąć krzaki 
i drobne drzewa samosiejki. W tym celu zakupiono sprzęt do 
rozdrabniania gałęzi – tzw. rębak. Nowy zakup został zapre-
zentowany podczas zebrania delegatów odbywającego się tym 
razem w siedzibie OSP Bestwinka.

Po dokonaniu czynności formalnych, prezes Spółki Łukasz 
Greń przywitał obecnych na tymże zebraniu wójta Artura Be-
niowskiego, przedstawicielkę Starostwa Powiatowego Wandę 
Dziubek, prezesa „Kombestu” Wacława Waliczka, reprezen-
tanta spółki „Aqua” Macieja Kołoczka, panie sołtys Bestwiny 
i Bestwinki: Marię Maroszek i Teresę Paruch-Ryś, byłego 
wójta Anatola Farugę, dyrektora GOK Grzegorza Bobonia 
(prowadził zebranie), radnego powiatu bielskiego Grzegorza 
Gawędę, wieloletniego kierownika robót Mariana Firganka 
i wszystkich obecnych.

W dalszej kolejności przyjęto protokół z poprzedniego zebra-
nia, a sprawozdanie Zarządu z działalności Spółki złożył prezes 
Łukasz Greń. W sprawozdaniu znalazły się podziękowania dla 
Wójta, pracowników Urzędu Gminy, Starostwa Powiatowego, 
firm prywatnych, a przede wszystkim omówienie działalności 
bieżącej.

W dalszej kolejności p. Jolanta Kuder odczytała sprawozda-
nie z działalności Komisji Rewizyjnej, natomiast sprawozdanie 
z wykonania robót statutowych przedstawił kierownik robót 
Łukasz Bysko. Sprawozdanie finansowe odczytała również 

księgowa Jolanta Kuder. Przedstawiono dane liczbowe: wyko-
nano 19 965 mb konserwacji rowów o wartości 148 986,65 zł, 
wykonano 163 szt. wybić napraw drenarskich za 46 030,74 zł. 
Razem roboty statutowe pochłonęły 195 017,39 zł. Wszystkie 
prace zlecone zostały wykonane w terminie i odebrane przez 
zleceniodawców bez zastrzeżeń.

W sprawozdaniu finansowym księgowa poinformowała, 
że dochody uzyskane w 2020 r. wynosiły (po wykonaniu) 
313 815,18 zł., w tym: składki – 180 579,00 zł., dotacja z Urzędu 
Marszałkowskiego – 63 940,00 zł., roboty zlecone – 69 296,18 zł. 
Wydatki wyniosły ogółem 347 753,37 zł.

Wszystkie sprawozdania jednogłośnie przyjęto i udzielono 
Zarządowi Spółki absolutorium. Propozycja planu prac statuto-
wych została przedstawiona przez Kierownika Łukasza Bysko. 
Przedłożony plan obejmuje naprawę i konserwację rowów 
w poszczególnych sołectwach.

Bestwina (mb) 6 050 (zł) 71 995 Średnio zł. za mb 11,90

Bestwinka 1 990 24 019 12,06

Janowice 1 892 17 501 9,25

Kaniów 5 754 57 080 9,92

Razem 15 686 170 595 10,87

W dyskusji zabrali głos zaproszeni goście oraz obecni na ze-
braniu delegaci. Przyjęto 10 uchwał oraz wnioski złożone przez 
delegatów. Składki melioracyjne na 2021 i 2022 r. zostają na 
tym samym poziomie, Pełny zapis złożonych wniosków i zapy-
tań znajduje się w protokole z zebrania dostępnym w siedzibie 
GSWM.

Opracowanie: Sławomir Lewczak

Dla Spółki Wodnej, tak jak i dla innych przedsiębiorstw czy organizacji z naszej gminy, czas pandemii oka-
zał się bardzo trudny. Odbyły się tylko trzy zebrania zarządu, jednak najbardziej dotknęły członków straty 
osobowe. Pożegnano zasłużonych delegatów i współpracowników. Na zebraniu walnym w dniu 10 czerwca 
prezes Łukasz Greń poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć Edwarda Kubika, Franciszka Owczarza, Bro-
nisławy Aichler, Jana Wilczka i Andrzeja Dudki. 
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Miło znowu was widzieć!  
– Święto patrona szkoły w Kaniowie

Czas zdalnego nauczania nie przerwał wzajemnych więzi łączą-
cych uczniów ZSP w Kaniowie. Chociaż wiedzę zdobywali głównie 
zza ekranów swoich komputerów, aktywnie brali udział w licznych 
konkursach i ciekawych projektach, takich jak internetowe jasełka. 
2 czerwca, w dniu patrona ich szkoły, Tadeusza Kościuszki, grono 
pedagogiczne na czele z dyrektor Agatą Szypułą nagrodziło 
swoich podopiecznych za wysiłek włożony w kontynuowanie nauki 
w okresie pandemii koronawirusa. Wesoła uroczystość z wieloma 
atrakcjami pozwoliło na nowo zintegrować się klasowym kolegom 
i koleżankom. Przy okazji nawiązano do dawnych tradycji – ko-
ściuszkowskie święto odbywa się w kaniowskiej placówce już od 
co najmniej kilkudziesięciu lat! – Miło jest zobaczyć wszystkich 
po tak długiej przerwie – mówiła pani dyrektor.

W przywitaniu połączonym z rozdaniem nagród udział brali wójt gminy 
Bestwina Artur Beniowski i sołtys Kaniowa Marek Pękala. Wspólnie 
z uczniami obejrzeli program artystyczny – rymowany challenge o zdalnym 
nauczaniu. Na tym popisy aktorskie się nie zakończyły – spektakl „Ko-
ściuszko w Ameryce czyli droga do sławy” przybliżył najmłodszym postać 
bohatera Polski i Stanów Zjednoczonych. W salach trwały quizy mate-
matyczno – językowe i zabawy z magicznym dywanem, nie zapomniano 
o konkurencjach sportowych. Trwał także kiermasz i rozprowadzanie 
„cegiełek z niespodzianką”. Goście podziwiali wystawy prac plastycznych.

Imię Tadeusza Kościuszki nadano szkole w Kaniowie po jej rozbudo-
wie w roku 1960. Na stronie placówki wśród wspomnień z tego okresu 
można przeczytać: Na biało-czerwonej wstędze wypisano słowa patrona: 
Niesienie pomocy innym w największym u mnie poważaniu. To motto 
było celem pracy pedagogicznej i społecznej mgr. Jana Hańderka oraz nauczycieli szkoły. Od tego czasu wiele się wydarzyło, ale 
osoba Kościuszki łączy dawne i współczesne pokolenia uczniów ZSP Kaniów. Zanim przywódca powstania z roku 1794 został 
generałem, był przecież uczniem i to bardzo pilnym. W Kaniowie pragną go naśladować!

Sławomir Lewczak

Przedstawienie „Kościuszko w Ameryce”

Uroczyste rozpoczęcie Święta Patrona Szkoły
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Domowe produkty i mnóstwo zabawy  
– kiermasz charytatywny w Bestwince

Pod honorowym patronatem 
wójta Artura Beniowskiego i przy 
pomocy „Caritasu”, w Bestwince 
zorganizowano kiermasz chary-
tatywny na rzecz cierpiącego na 
mózgowe porażenie dziecięce Ada-
ma Zamarlika, mieszkańca tego 
sołectwa. Organizatorzy zadbali, 
by 23 maja na przykościelnym 
placu stanęły stoiska oferujące 
atrakcyjne produkty: domowe wy-
pieki, miody, słodycze, przetwory, 
zabawki i wiele innych ciekawych 
towarów. Można było rozgrzać 
się gorącymi napojami, a także 
zrobić sobie zdjęcie z bajkowymi 
postaciami. W akcję włączyli się 
również sponsorzy, którym inicjato-
rzy kiermaszu składają serdeczne 
podziękowania. Kupujący chętnie wspierali Adasia

Z klubów sportowych:  
„Przełom” stawia na młodzież

Zarząd LKS „Przełom” Kaniów postanowił z pozoru martwy spor-
towo okres pandemii koronawirusa wykorzystać na rozwój – mowa 
zarówno o infrastrukturze, jak i o zawodnikach. Prezes Grzegorz 
Wieczorek podkreśla, że w celu utrzymania odpowiedniego stanu 
boisk wykonano ogromną pracę: Na płycie głównej zastosowano 
oprysk na chwasty, kilkakrotnie nawożono murawę, a samo boisko 
wyrównane zostało mieszanką piasek – ziemia – trawa. Również 
boisko boczne doczekało się podobnych zabiegów. 

Ostatni „lifting” jest dalszym ciągiem trwających od dłuższego czasu 
prac inwestycyjnych. W latach ubiegłych, dzięki pomocy sponsorów, 
Urzędu Gminy i społecznym zaangażowaniu członków klubu prze-
prowadzono renowację głównej płyty boiska, generalne malowanie 
płotków, zamontowano tablicę świetlną, wymieniono nagłośnienie 
stadionowe, odnowiono elewację budynku. Na ten rok planowane jest 
malowanie trybuny od strony wewnętrznej, malowanie daszków ławek 
rezerwowych oraz szereg codziennych prac utrzymujących infrastruk-
turę stadionu w dobrym i estetycznym stanie – zapowiada prezes.

Nawet najpiękniejszy obiekt nie zda się na nic, jeśli nie będzie 
piłkarzy. Najlepiej postawić na wychowanków. W drużynach mło-
dzieżowych trenuje około stu zawodników, głównie z Kaniowa. 
Odnoszą swoje pierwsze sukcesy w drodze po śladach Roberta 
Lewandowskiego: W rundzie wiosennej drużyny żaków i orlików 
„Przełomu” zdobyły mistrzostwa swoich lig, nie przegrywając 
żadnego meczu! Drużyna juniorów zajmuje obecnie czwarte miej-
sce, na tym samym miejscu plasuje się ekipa młodzików. Trenerami 
grup dziecięcych są Mariusz Cupriak i Czesław Jonkisz, a trenerem 
juniorów Rafał Piotrowski. Treningi są przeprowadzane we wtorki 
i czwartki – grupy dziecięce 16.00–17:30, juniorzy 17:30–19.00.

W zimie młodzi zawodnicy mieli szansę sprawdzić swoje umiejęt-
ności w Memoriale im. Karola Ryszki. Podczas lockdownu prezes 
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Boisko główne LKS „Przełom” Kaniów

Pilkarski memoriał Karola Ryszki

Gminny punkt  
informacyjno-konsultacyjny  

programu „Czyste Powietrze”  
już otwarty!

Zapraszamy do Urzędu Gminy  
od poniedziałku do piątku,  
w godzinach 8:00 – 12:00.

Grzegorz Wieczorek zaproponował dzieciom 
szereg konkursów online z nagrodami – polegały 
m.in. na nadsyłaniu zdjęć z treningów przy domach 
uczestników. Nie można więc narzekać na nudę 
i brak okazji do wszechstronnego rozwoju.

Obecnie „Przełom” prowadzi nabór do drużyn 
dziecięco – młodzieżowych:

„Młodzików” – roczniki (2008 – 2011);
„Orlików” – roczniki (2011 – 2013);
„Żaczków” – roczniki (2013 – 2014);
„Skrzatów” – roczniki (2014 – 2017).
Zapisy do tych drużyn przyjmuje trener Ma-

riusz Cupriak – tel. 792 281 205.
Oraz nabór do drużyny juniorów z roczników 

2003–2006 – zapisy przyjmuje kierownik Andrzej 
Janeczko – tel. 604 162 150.

Co z ekipą seniorów? W poprzednim sezonie dru-
żyna uzyskała trzeci w historii klubu awans do 
ligi okręgowej. Co godne podkreślenia, zrobiła to 
swoimi wychowankami oraz zawodnikami z najbliż-
szej okolicy. Zarząd postanowił dać szansę swoim 
zawodnikom i nie sprowadzał graczy z zewnątrz. W przyszłym 
sezonie, po spadku, drużyna występować będzie w klasie „A”. 
Warto jednak odnotować zwycięstwa zespołu z Pasjonatem 
Dankowice czy remis z ówczesnym liderem MKS Lędziny. Po-
lityka klubu będzie nadal taka sama – granie zawodnikami na 
tych samych zasadach. „Przełom” zaprasza wszystkie osoby, 
które chciałyby spróbować swoich sił. Treningi odbywają się we 
wtorki i czwartki w godzinach 18:30–20.00 Obecnie trenerem 
drużyny jest Tomasz Świderski.

Pracujemy dla całej społeczności sportowej naszego Kaniowa. 
Cieszymy się z tak dużej liczby dzieci, młodzieży oraz występów 
seniorów i oldbojów. Ja ze swojej strony bardzo dziękuję każdej 
osobie, która poświęca swój czas na pracę dla Przełomu. Go-
dzin przeprowadzonych w ramach pracy społecznej nie sposób 
policzyć, ale mam nadzieję, że widać gołym okiem, co zostało 
wykonane w ostatnich latach. Wielkie dzięki dla wszystkich!  
– podsumowuje Grzegorz Wieczorek

Plany na lato już są! 10 lipca Prezes Klubu Grzegorz Wie-
czorek w imieniu całego zarządu organizuje VIII Wakacyjny 

Turniej Dzikich Drużyn (info na stronie). Do tej 
pory zapisało się 8 drużyn, jest miejsce na kolejne. 
Ponadto planowane są turnieje dla najmłodszych 
oraz obozy dochodzeniowe dla juniorów i grup 
dziecięcych.

Klub zaprasza na swój profil facebookowy 
i na stronę internetową www.przelomkaniow.info. 
Ostatnio obiekty „Przełomu” pojawiły się w bazie 
portalu polskiestadiony.pl. 26 czerwca o 18.00 
w siedzibie klubu odbędzie się zebranie sprawoz-
dawczo-wyborcze.

Informacje przekazał prezes zarządu LKS 
„Przełom” Kaniów Grzegorz Wieczorek. 

Opracowanie i redakcja:  
Sławomir Lewczak
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Pochwal się ogrodem!

Odwiedzający gminę Bestwina goście co roku 
zachwycają się starannie i pomysłowo utrzymanym 
otoczeniem posesji wielu naszych mieszkańców. Dla-
tego też zachęcamy Państwa, do kontynuowania tej 
godnej podziwu tradycji. Zapraszamy do wykonania 
fotografii i do wzięcia udziału w konkursie! Oprócz 
odpowiedniego doboru roślin i dekoracji, liczyć się 
będzie kreatywność, oryginalne wykonanie i ogólne 
wrażenia estetyczne w harmonii z otoczeniem. Ko-
misja konkursowa zwróci ponadto uwagę na jakość 
przesłanych fotografii.

Na zgłoszenie czekamy do końca lipca pod adre-
sem sport@bestwina.pl. Uczestnictwo w konkursie 
jest nieodpłatne. Organizator konkursu przewidział 
nagrody rzeczowe. Szczegółowy regulamin konkursu 
zamieszczony jest na stronie Urzędu Gminy Bestwina 
www.bestwina.pl. Foto: freepik.com

Wójt Gminy Bestwina Artur Beniowski serdecznie zaprasza Mieszkańców Gminy Bestwina do wzięcia 
udziału w konkursie p.n.: „Wiosna i lato w gminie Bestwina – 2021” na najładniejszy przydomowy ogród; 
organizowanym przez Referat Sportu i Promocji Urzędu Gminy Bestwina.

Sportowe wyróżnienia  
w powiecie bielskim  

– kajakpoliści nagrodzeni
58 zawodników, 20 trenerów i 12 klubów sportowych zostało 

wyróżnionych i nagrodzonych podczas spotkania środowisk 
sportowych powiatu bielskiego. Uroczysta, choć skromniejsza 
niż w latach ubiegłych gala odbyła się w dniu 2 czerwca. Oprócz 
starosty Andrzeja Płonki w spotkaniu uczestniczyli: przewodni-
czący Rady Powiatu w Bielsku – Białej Jan Borowski, członkowie 
Zarządu Powiatu: Barbara Adamska i Dorota Nikiel, sekretarz 
powiatu Halina Kopeć, radna powiatu Helena Byrdy – Przybyła 
oraz kierownik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Magdalena Więzik.

Gminę Bestwina reprezentowali przedstawiciele Uczniowskie-
go Klubu Sportowego „Set” Kaniów – wiceprezes Jerzy Zużałek 
(w imieniu prezes Haliny Błaszkiewicz odebrał puchar za osią-
gnięte w 2020 r. wyniki sportowe), trener Łukasz Pilarz (odebrał 
list gratulacyjny), jak również zawodniczki i zawodnicy: Paweł 
Michalec, Dominika Sojka, Hanna Sojka, Natalia Pacyga – 
medale „Za wybitne osiągnięcia sportowe” i nagrody rzeczowe.

Foto: powiat bielski

Podsumowanie sportowego roku


